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Pitanja postavljena Ministarstvu vanjske trgovine i ekonomskih odnosa BiH: 

1. “Zašto je prekinut i kada će biti nastavljen planirani rad u okviru projekta EnviS u 

Republici Srpskoj koji je od interesa za državu i za entitete? 

2. Koje su posljedice za dobivanje budućih projekata iz IPA fondova i jačanje strukture 

za privlačenje sredstava za rješavanje problema okoliša ako se realizira EnviS 

projekat, a ne izgradi institucionalna podrška za prihvatanje pravne tečevine EU 

(acquis communautaire) iz oblasti okoliša? Poznato je da se gotovo trećina cjelokupne 

pravne tečevine EU odnosi na zakonodavstvo iz oblasti okoliša. 

3. U slučaju da se nastavi projekat EnviS, kako institucije entiteta, Brčko Distrikta i 

Ministarstva vanjske trgovine i ekonomskih odnosa BiH planiraju organizirati 

prihvatanje pravne tečevine iz oblasti okoliša?” 
 


